
 

Consell de barri  de La Teixonera 
 

Data: 26 d’octubre de 2022 a les 19:00 hores. 
Lloc: Centre Cívic Teixonera – Carrer Arenys, 75 

 
 
Assistents:  

Taula: Rosa Alarcón (Regidora d’Horta-Guinardó), Núria Carmona (Consellera 
Tècnica d’Horta-Guinardó), Sergi Perea (Conseller de barri de La Teixonera), Elena 
Amat (Gerent d’Horta-Guinardó), i Francesc Subirats (Vicepresident del Consell de 
Barri).  

Ordre del dia: 

1. Temes d’interès del barri 

2. Cuidem Barcelona 

3. Precs i preguntes 

Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull 
d’acords. 
 
El Conseller, Sergi Perea, inicia la sessió i dona pas a la Regidora, Rosa Alarcón, per 
obrir el primer punt de l’ordre del dia. 
 

1. Temes d’interès del barri 
 
La Regidora explica els principals projectes i actuacions portats a terme al barri des de 
l’anterior sessió del Consell de Barri: 
 

- La Bòbila: És un projecte en el que fa temps que treballen, ja que va sorgir en 
el Pla de Barris del mandat anterior. En el mandat actual no s’ha avançat en 
inversió, però sí que s’ha aprovat el projecte executiu de forma consensuada. 
Aquest projecte es tornarà a explicar al mes de gener i la idea és que no 
només s’inclogui la part de rehabilitació de l’edifici i de creació de l’espai per a 
les entitats, sinó que també s’urbanitzi tot l’entorn i espai públic. És un projecte 
en el qual es farà una inversió mitjanament més abundant del que s’havia 
planejat fins ara, si la inversió inicial dotava d’un pressupost de 4 milions i mig 
d’euros, actualment els números han augmentat a prop de 6 milions d’euros. 
És el projecte número 1 d’inversió del barri, es deixarà preparat abans d’acabar 
el mandat i com a més prioritari per inversió a PIM de la propera legislatura. 

  



- Canvi de sentit del carrer Saturnino Calleja: El canvi està previst per poder 
donar una millor sortida al barri. L’actuació serà la implantació de nous 
semàfors que regulin l’accés a Coll i Alentorn. També està prevista la regulació 
de passos de vianants existents i la creació d’una nova calçada i vorera a 
l’actual mitjana que separa els carrers de Coll i Alentorn i Basses d’Horta. En 
aquests moments ja es disposa de l’aprovació tècnica del projecte executiu i 
s’està en procés de tramitació de la licitació. És un projecte que té una inversió 
de prop de 40.000 euros i té un temps d’execució d’un mes i està previst que 
es desenvolupi el primer trimestre de l’any que ve. La idea és que en el pla de 
mobilitat que es va estar treballant, impliqui el canvi de sentit del carrer Plutó.  

- Llosa i revisió urbanística: Al mandat actual la Llosa s'ha partit per la meitat i 
la part de la dreta s'ha desenvolupat mirant cap a l'hospital, i la part de 
l'esquerra estarà destinada al nou edifici de consultes externes de l'hospital. En 
conseqüència els mòduls seran retirats. La inversió va a càrrec de la 
Generalitat i està dotada de 87,5 milions d'euros. El temps d'execució serà de 
24 mesos i les obres començaran l'any 2024. 

- Agència de Salut Pública de Barcelona: Actualment, es troba a la plaça 
Lesseps en unes condicions no gaire bones i ara com ara està en procés d'un 
projecte de licitació per veure com ha de ser aquest edifici. La inversió és de 26 
milions d'euros. 

- Edificis amb afectació urbanística  Taxonera I i II: Al mes de novembre 
sortirà una licitació perquè es faci un estudi de tots aquells edificis malmesos 
del districte i poder desafectar els habitatges i donar un allotjament i 
indemnització vàlida i justa als veïns afectats.El concurs de la licitació esperem 
que pugui el mes de novembre ( ens ho han dit des de Planejament ) 

- Escola Bressol: És un projecte que ja s'ha iniciat, amb una inversió de 3,5 
milions d'euros i té una execució de 12 mesos. Al setembre de l'any que ve ja 
estarà en marxa amb una capacitat de 112 criatures. Encara no s'han definit les 
possibles funcions que hi pugui haver a l’espai de baix, però és un espai públic 
i es vol iniciar un projecte perquè el veïnat el pugui gaudir. Es farà una inversió 
de 500.000 euros.Els 1000 m2 de la zona de baix , blindarem l’espai , fins que 
es pugui urbanitzar ( la inversió són d’aproximadament 1 mil.lio d’euros) 

- Escales dels Canadencs: El primer tram està enllestit, però falta el segon 
tram. S’estan fent els ajustos. El primer tram de moment funciona molt bé.El 
segon estava en proves i d’aquí les averies del mes d’agost . 

- Circuit de Salut de la Cal·listènia: l'actuació consisteix en el moviment de 
terra per a la creació de dos àmbits de paviment, on aniran les màquines. 
També l'execució de fonaments, pavimentació, fonamentació, instal·lació dels 
elements i senyalització i certificació de l'espai. El cost és de 48.000 euros, 
l'empresa executant ja està adjudicada, només hi ha un petit problema, que no 
hi ha suficients subministraments i això pot endarrerir l'actuació.(previsible que 
estigui tot acabat el mes de gener) 

- Àmbit Matías Guiu: L'edificació de l'Escola Bressol ha provocat que 
desaparegui un espai públic per a tot el barri, que és la placeta d'Herta Frankel. 
Una possible solució és posar dos bancs més just a l'entrada de les escales de 
Canadencs. A més a més, hi ha un espai nou que s'ha guanyat a la cobertura 
de la ronda de dalt. I en tot l'entorn de Maties Guiu s'està treballant amb 
l'adquisició de l'espai, ja que no és del tot públic. 



- La casa de la Taxonera: Hi havia un dificultat bastant gran que era la manca 
de wifi per a les activitats de l'Associació de Veïns, però ara ja s'han col·locat 
les primeres antenes i abans de finalitzar l'any, s'espera que es tingui tota la 
connexió en funcionament. També s'ha contractat a una persona que fa de 
dinamitzadora de l'espai i que coordina totes les activitats. 

- Ronda de Dalt: En el pressupost d'inici de mandat de PIM, hi havia una 
previsió per poder fer la continuació de la cobertura que afecta des del Mercat 
fins a Avinguda Vallcarca. Hi havia un pressupost inicial de 15 milions d'euros, 
però després d'aquesta previsió inicial va venir la pandèmia i aquests diners es 
van haver d'invertir per fer hospitals de campanya per l’atenció a la pandèmia . 
Actualment, s'estan reiniciant els treballs per poder fer la cobertura si s'aproven 
els pressupostos. 

- Urbanització dels entorns del Mercat de la Vall d’Hebron: És un projecte de 
2,4 milions d'euros. A hores d'ara, s'està treballant per tenir el projecte 
executiu. Per poder fer una inversió, primer s'ha de tenir l'aprovació del projecte 
executiu. Al novembre es preveu tenir aquesta aprovació del projecte. 

- Nom del barri: S'estan trobant amb dificultats administratives. El 2006, el 
Plenari del Districte d'Horta-Guinardó, va aprovar el nom dels 11 barris amb el 
nom de Taxonera. Això, va passar al Plenari Municipal on va haver-hi una 
normalització dels noms. En aquesta normalització, es va prendre un criteri en 
el qual el nom Taxonera es va traduir com a Teixonera. Es promourà una 
declaració del govern, però s'ha de tornar a fer tota la tramitació per a poder 
canviar el nom al barri. Es començarà a partir d'una declaració institucional dins 
del mateix ple on hi haurà majoria en el si del districte per tirar-la endavant, en 
la qual s'instarà a la Casa Gran el canvi de nom del barri. 

- Mesura de Govern: Al març d’aquest any es va aprovar la mesura de Govern 
del Pla de millora d’espai públic 2022/2023 que inclou tres projectes: 
     · Pla antipals: consisteix a treure els pals de fusta que no deixen caminar, 
que fa 30 anys es van posar de forma provisional per als pals de llum. Al 
districte hi ha 3.000 pals, per tant, serà un procés lent. En el cas del carrer de 
Samaniego, el projecte ja està redactat i no només s'hi trauran els pals, sinó 
que també s'hi farà arranjament de voreres amb un pressupost de 150.000 
euros. Paral·lelament, hi ha dos altres projectes en redacció, un al carrer Iriarte 
amb un pressupost de 43.000 euros i un al carrer Segur de 250.000 euros. 
Està previst que en 10 anys es puguin retirar 2.000 pals. 
 
     · Pla de desbrossaments: S'ha fet un desbrossament al solar de Santa 
Rosalia Mare de Déu dels Àngels 1519, també al solar Castellbisbal i al de Coll 
i Alentorn,Ferran Caballero y Juan Valera, 9. 
     · Pla de pavimentació: Es farà la renovació integral del carrer Santa 
Rosalia entre General Mendoza i Fastenrath i ara es farà la renovació integral 
del que queda entre Fastenrath i el passeig de Mare de Déu del Coll.(gener –
febrer 2023) 
 

En darrer lloc, es farà una obra, que no ha estat reclamada al barri, però que és molt 
important, i que és la incorporació d'una millora de les instal·lacions del Parc de 
Bombers de la Vall d'Hebron. L'empresa BIMSA està treballant per a desenvolupar el 
nou projecte. 



El Sr. Anton Andreu, de l'empresa BIMSA, pren el torn de paraula. 
 
El Parc de Bombers de Vall d'Hebron-Taxonera es va inaugurar l'any 2000 i és un dels 
més grans que hi ha a Barcelona. L'edifici només es pot observar per la part exterior, 
la qual pertany a la caseta de bombers. Consta de tres soterranis. Al 2017-2018 es va 
fer en el primer soterrani un arxiu de bombers per a poder arxivar tota la documentació 
i una aula d'ensenyament per a infants destinada a les visites d'escoles. Darrerament, 
s'han condicionat les dues plantes de baix, les quals estaven buides. La primera planta 
com a aparcament, i la de baix ( entrada per Saturnino Calleja)de tot per guardar els 
vehicles i estris antics dels bombers, on també hi ha un arxiu i un petit taller dedicat a 
la restauració de materials. Pel que fa a la torre, se situa just al xamfrà on hi ha la 
rampa de baixada cap al mercat i la rampa paral·lela del mercat. Aquest edifici, en un 
principi es va preparar perquè allà s'hi fes una torre, però la dimensió que s'hi va 
deixar no era suficient per a poder fer una torre de bombers, i ara la torre es farà una 
mica més ampla, per tant, serà una mica més complexa. 
 
Aquest projecte té un import aproximat d'1.200.000 euros i són 7 mesos d'obra, que 
començaran el dia 2 de novembre. 
 
La torre estarà equipada per a poder fer tota mena de maniobres; des d'escales de 
caragol, obstacles, finestres fins a balcons. Al tercer soterrani s'hi ha reservat un espai 
per fer-hi un laberint fosc i amb fum perquè els bombers puguin fer pràctiques de 
rescat. 
 
La torre té 7 metres i mig d'alçada, les plantes tenen entre 35 i 45 metres i té un 
acabat evolvent de un totxo que es diu “ gero “ que són de decoració i ajuden per tenir 
una bona ventilació. 

 
Per a cloure aquest punt, la Regidora obre un torn de paraules, contesta les qüestions 
sorgides i recull les aportacions. 
 

Intervenció Resposta 
Lluís Cercós: és veí del carrer Segur. 
Demana un semàfor de vianants. També, 
demana treure la balustrada del pàrquing 
de bombers, ja que considera que no 
serveix per res, com també que canviïn la 
xapa que dirigeix al segon soterrani de 
l'edifici de bombers. Pregunta si 
l'eixamplament de l'entrada de camions al 
segon pis del soterrani provocarà 
l'estretament del carrer. Al carrer, els 
comptadors del mercat també ocupen la 
vorera, per la qual cosa el veïnat no hi pot 
passar amb comoditat, tota la part 
esquerra del carrer no té vorera. També 
vol saber, sobre el projecte de La Bòbila, 
si s'ha fet un estudi de la barraca i si es 
pot edificar a sobre. 

Antón Andreu: està previst fer obres de 
condicionament per ampliar l'entrada al 
segon pis del soterrani i que no 
provocarà l'estretament del carrer. 
 
Regidora: Es pressionarà a BIMSA 
perquè estudiï el tram de vorera. 



Veí Lluis Cairell:  la torre de bombers 
s'hauria d'haver fet fa temps, és una obra 
que porta molt endarreriment. Desprès vull 
entrar a parlar del pressupost del 2023 ja 
que he vist que a la Taxonera li correspon 
“0 patatero” 

 

Veïna: Pregunta que si l'obra de la torre 
de bombers implicarà el tancament del 
carrer Saturnino Calleja durant aquests 
set mesos 

Anton Andreu: No implicarà el 
tancament.  
A la seu de Bombers els hi manquen 
espai i posarem les casetes d’obra allí 
.L’obra farà 27mtrs i1/2 , es 
aproximadament com 8 pisos d’alçada. 

Andreu:  Proposa canviar els noms de les 
escales dels Canadencs per escales de 
les Canadenques i que estigui preparat 
per a la setmana del 8 de juny per a les 
festes majors, per poder fer una activitat i 
una presentació. També demana que 
abans de fer cap obra a La Bòbila es 
prenguin les mesures necessàries, perquè 
s’en va a terre ( pel deteriorament de 
l’edifici) 

Regidora: Abans de fer cap obra a La 
Bòbila s’estudiarà, i no es farà cap obra 
que impliqui cap mena de risc. 
Tanmateix, pensa que el canvi de nom ( 
escales de les canadenques)és una molt 
bona idea, i iniciaran la tramitació, però 
no pot prometre que estigui llest per al 8 
de juny. 

Maria: Demana que, ara que poden 
gaudir de les obres de les escales i que 
tenen voreres amples, que no es 
converteixin en una zona de càrrega i 
descàrrega, com està passant, fet que 
està provocant danys a les rajoles. 
Respecte al canvi de sentit de Saturnino 
Calleja comenta que quan surts de 
l'ascensor sembla que vagis a parar a una 
vorera, i és calçada i és perillós, per això 
demana posar una senyalització ja que 
per allí passen cotxes i no queda clar . 

Regidora: No pot ser que s'utilitzi 
aquest tram com a zona de càrrega i 
descàrrega, per tant, ho vigilaran i 
treballaran amb la Guàrdia Urbana. 
Respecte a la sortida de l’ascensor en 
prenen nota. 

Vanessa: Es queixa que l'ascensor que 
va a parar al mercat no para d'espatllar-
se, el mateix que altres escales 
mecàniques del barri. Amb això vol dir que 
no només procurin arreglar les escales 
dels canadencs, sinó també les de la resta 
del barri. 
Per altra banda, comenta que a la plaça 
Maties Guiu hi ha excés de botellots que 
no deixen fer vida normal a la plaça i que 
l'embruten.( Els hi hem comentat als 
educadors de carrer ) 
També es una plaça molt bruta que caldria 
mantenir molt més . 

Regidora: Es pren nota de totes les 
escales que donen i ben aviat haurien 
de funcionar. Pel que fa a les antigues 
s’està fent un pla de renovació. És un 
procés lent. 
(Tenim el districte amb més escales 
mecàniques de la ciutat) 



Aitor Ferran: Comenta que Telefònica té 
l'obligació de treure els pals de fusta 
d'il·luminació i comunicació, es pregunta 
per què la Institució Pública ha de ser 
l'encarregada de fer-ho si és Telefònica 
qui ho hauria de fer. 

Regidora: Actualment, s'està treballant 
amb Telefònica i Fecsa Endesa.(la 
majoria de pals no son de telefònica sinó 
de Fecsa Endesa) 

 
 

2. Cuidem Barcelona 
 
La Regidora introdueix el segon punt de l’ordre del dia i dona el torn de paraula al Sr. 
Joan Canyelles per explicar el projecte de neteja Cuidem Barcelona. 
 
S’introdueix el nou pla de neteja instaurat el passat 12 de setembre amb els següents 
recursos: 
 

- 307 milions d’euros d’inversió anual en recollida i neteja 
- 14% més d’inversió respecte al contracte anterior 
- 400 persones més a la plantilla respecte a les 4.000 del contracte actual 
- 2.110 persones treballant al dia a la ciutat 
- 290 persones més de neteja 
- 40 persones més per informar a la ciutadania 
- 25.000 contenidors 
- 600 nous vehicles elèctrics arribant als 870 respecte als 270 del contracte 

anterior. 
 
Barcelona es divideix en quatre zones de neteja, i cada zona consta d’una empresa 
contractada per a dur a terme el projecte de Cuidem Barcelona, en el cas d’Horta, que 
forma part de la Zona Nord, l’empresa serà Valoriza.  

Aquesta contracta s’ha hagut de dividir en dues fases, a la primera ja es va començar 
a treballar al mes de març, i la segona fase, on entra el barri de la Taxonera, es va 
començar al setembre. Un dels punts que ha fet molt ressò és que els vehicles siguin 
ecològics i amb poc impacte, per això s’han demanat vehicles elèctrics. A la 
contractació antiga es preveien 270 recol·lectors i ara es preveu que arribin a 870 en 
tota Catalunya. Tot això sobre un ordre de 1.300 vehicles. Per això aquest pla també 
beneficiarà en el medi ambient de la ciutat. 
D’aquests 870 vehicles, 160 aniran destinats a la recollida i 710 a la neteja. Fins ara, 
Barcelona només tenia un vehicle elèctric destinat a la recollida i ara n’hi haurà 160.  
 
Quan es parla de servei de neteja es parla de dos grups: un és el servei de neteja dels 
carrers i l’altre és la recollida de la brossa. Els serveis consistiran en: 
 

- Neteja bàsica:  
               · Escombrat manual o motoritzat 
               · Escombrat mecànic: mixta o dual 
               · Neteja amb aigua 

- Neteja complementària 



               · Neteja de taques i racons 
               · Neteges excepcionals 

- Altres: repàs de tardes, zones verdes, neteja en dies festius, buidats extres de 
papereres, etc. 

 
I també hi haurà mesures de reforç mitjançant serveis ordinaris: 
 

- Aigualeig intensiu en punts crítics: cada tarda de dilluns a dissabte 
- Encarregats d’inspecció d’incidències  
- Neteja sota contenidors i entorns 
- Brigades comunitàries 

 
A la Taxonera s’implementarà el següent sistema de neteja: 
 

- Torn diürn:  
 
     · Mixta: 3 dies a la setmana 
     · Manual: 3 dies a la setmana 
 

Alguns carrers tindran serveis reforçats amb: 
 
                 · Mixta: 3 dies a la setmana 
                 · Manual: 3 dies a la setmana 

     · Mecànica: 2 dies a la setmana 
     · Aigualeig: 1 dia a la setmana 
     · Parcs Viaris: 2 dies a la setmana 
 

A les zones verdes es farà neteja els 7 dies a la setmana 
 
A la Taxonera es passarà de tenir 6 màquines amb aigua a 16 màquines i 
s’incrementarà el nombre de aiguaejadors de 6 a 16.   
El servei de neteja de contenidors també s’intensificarà i es portarà a terme un cop al 
mes a diferència de la contracta anterior que era quadrimestral.  
Respecte al servei de recollida de residus se substituiran 1.000 contenidors de càrrega 
bilateral per contenidors de càrrega lateral a la zona, minimitzant la presència de 
lixiviats, permetent unes opcions de càrrega més ràpides i conseqüentment reduint el 
soroll.  
 
Tanmateix, la recollida de trastos es manté els divendres de 20h a 2 h i s’especifica 
que els mobles s’han de deixar davant el portal de cada casa i, reitera que el veïnat 
respecti el dia escollit per així evitar la recollida d’aquests trastos cada dia.  
També recorda que el Punt Verd del barri de la Taxonera es troba al Mercat de la Vall 
d’Hebron i que ofereix el seu servei els dijous de 8h30 a 14h00. 
 
El servei de recollida de residus és crític, és per això que s’han augmentat una sèrie 
d’estratègies: 
 

- Augmentar el nombre de contenidors 



- Agrupar els contenidors en 5 fraccions.  
 
S’han instaurat uns objectius: al 2025 aconseguir un 55% de reciclatge, al 2030 un 
60% i al 2035 un 65%. 
 
S’implantaran uns 4.800 contenidors nous dels quals 149 aniran destinats a La 
Taxonera i quan es produeixi el canvi s’avisarà al veïnat prèviament. 
 
Per a qualsevol dubte o incidència el ciutadà es podrà comunicar amb els serveis de la 
neteja de l’Ajuntament a través de les xarxes socials municipals i al 010, número de tel 
del civisme . 
 
Per a cloure aquest punt, el Conseller obre un torn de paraules, contesta les qüestions 
sorgides i recull les aportacions. 
 

Intervenció Resposta 
Maria: Pregunta quina és la normativa 
dels comerços sobre la recollida de 
brosses, ja que  la majoria d’ells tiren les 
capses de cartó al contenidor 
corresponent i els omplen sense deixar 
espai als veïns.  
També comenta que al setembre es va 
desnonar una família que vivia al BBVA i 
al cap d’uns dies va aparèixer una brigada 
de neteja que va tirar tot el que hi havia 
dins els contenidors normals. Pregunta si 
en aquests casos de desnonament pot 
haver-hi una coordinació entre la brigada 
de neteja i Cuidem Barcelona per evitar 
aquests casos.  
Els alumnes de l’Institut de la Vall 
d’Hebron embruten la part coberta de la 
Ronda de Dalt i demana que es faci 
alguna cosa al respecte.  
També demana que els veïns recullin els 
excrements dels seus gossos, ja que el 
carrer n’està ple.  
Tanmateix indica que quan es recullen els 
contenidors, queden escombraries al 
voltant i es pregunta  qui les recull.  
Per finalitzar, es pregunta si s’està 
pensant amb mesures de cara al futur de 
la neteja de la ciutat, ja que a 
conseqüència de les onades de calor de 
llarga durada que s’estan vivint 
actualment, la ciutat cada vegada farà 
més pudor.  

Joan Canyelles: estan en fase de 
transició i aquest procés dura mesos. Si 
es compleixen els terminis, per 
problemes de subministrament, 
s’acabarà a finals de juliol de 2023. 
Demana paciència, però tampoc es 
poden garantir aquests terminis.  
Respecte a la recollida comercial hi està 
d’acord i és un tema que s’ha d’abordar i 
es millorarà. 
 
Regidora: Coincideix amb el Joan que 
és un projecte molt bo, però demana 
paciència perquè fins d’aquí dos mesos 
no es començarà a notar la millora. La 
realitat és que la nova contracta de 
neteja no tindrà els nous contenidors fins 
al mes que ve, i actualment, s’estan 
contractant els nous reforços.  
 
Es farà, també un control d’incivisme 
amb l’ajuda de la Guàrdia Urbana. 



Maria José: Els contenidors usualment 
van plens i sempre es triga molt a buidar-
los. Els carrers estan molt bruts de pipí i 
excrements de gos, tot i que no sempre 
són d’animals. Els contenidors estan bruts 
i plens de brossa. Les zones on estan 
ubicades queden totes brutes i tacades on 
apareixen rates, com per exemple a 
Maties Guiu.  
Considera que el rec a pressió a la nit no 
serà efectiu, ja que no s’hi veuran. A la nit 
no es podrà detectar si no hi ha llum. 
Demana si es pot fer durant el dia.  
Pregunta també, com es farà la ubicació 
dels contenidors.  
Per finalitzar demana la consideració de la 
plaça Maties Guiu on es queixa que no es 
fa neteja a fons. 

Regidora: Quan un alcalde decideix que 
una neteja ha de ser diürna, és perquè 
vol fer propaganda o una campanya de 
màrqueting. Doncs, la neteja diürna és 
molt difícil, i molt menys eficaç que a la 
nit. Hi haurà molts canvis positius: 
canvis de contenidors, neteja amb aigua, 
reforços... 

Rafael Azuaga: Al carrer Iriarte, cada 
vegada que plou, la inclinació que hi ha és 
molt gran i l’aigua acaba entrant a casa 
seva. El canal també està embussat. 
Demana que com a mínim dos cops l’any 
es faci la neteja d’aquest tram, ja que un 
dia tindran una inundació.  

Regidora: s’ha pres nota i es mirarà 
amb deteniment. 

Veïna: Al carrer Sant Dalmir tenen molts 
problemes amb les barriades, també amb 
els excrements de gossos. A banda, els 
escombriaires no escombren.  

Regidora: es farà un control d’incivisme 
conjuntament amb la Guàrdia Urbana 
d’aquelles persones que no recullin els 
excrements dels seus gossos. També es 
farà una acció de comunicació.  

 Isabel Noto: A l’àrea de gossos de Coll 
Alentorn, amb l’empresa anterior es 
netejava uns quatre dies a la setmana i 
actualment amb la nova contracta no es 
neteja, per la qual cosa ho fan els 
mateixos veïns.  
Pensa que hi ha una vaga encoberta dels 
treballadors.  

Regidora: un dels avantatges de la 
nova contracta és que es podrà 
comprovar si l’empresa de contracta de 
neteja ha passat pel carrer a netejar o 
no, i si és verídic el que diu o no. Es 
podrà denunciar aquells serveis que 
diguin que s’han fet i que realment no 
s’han fet.  

Anna: El carrer de Santa Gemma, al mes 
de juny, va trucar al telèfon de civisme i no 
van fer res del que van demanar. Es 
queixa que només netegen el tros de baix 
i el de dalt queda descuidat. El carrer Coll 
Alentorn, els canalons estan taponats 
quan plou i es creen basses d’aigua.  

 

Vanessa: Reclama que es posin més 
contenidors, ja que creu que s’en 
necessiten més, no tan sols canviar-los 
per uns de nous.El nombre de contenidors 
del barri es insuficient 

 



Veina Virginia: aporta que el parterre que 
tenen de devant de casa (M.de Dèu del 
coll /St Dalmir)està molt malmesa,ja que 
els veïns posen els gossos, fa molta pudor 
,  no s’hi pot estar , com ella li passa a 
moltes veïnes i veïns de la zona  

Regidora: anirà personalment a mirar-
ho. Per altra banda, els contenidors 
nous seran de càrrega lateral el que 
implicarà que no es desenvolupi brutícia 
als voltants.  

Lluís: Demana que es treguin les males 
herbes.de la zona de les escales de 
canadencs  

Regidora: tant els parcs com els carrers 
els netejarà el servei de neteja, de la 
nova contracta. Per tant, això ajudarà 
que el servei de les males herbes quedi 
cobert.Per tant ja no hi haurà el tema de 
que un servei s’ho passa a l’altre i ningú 
ho fa- 
Es podrà denunciar els incompliments 
dels contractes de neteja . 
Parla d’una campanya amb guardia 
urbana , sobre sancions a incompliment 
de temes de civisme, ja que hi haurà 
mes agents que aniran de paisà i per 
tant es procedirà a sancionar . 

 
3. Precs i preguntes 

 
El Conseller procedeix a obrir el tercer punt del dia. En primer lloc, la Regidora convida 
a intervenir a les persones que han formulat preguntes per escrit. Es contesten les 
qüestions i, si no és possible disposar de la resposta de forma immediata, s’informa 
que es farà arribar la informació al/la ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full 
d’intervenció i obre un torn obert d’intervencions. 
 

Intervenció Resposta 
Montserrat LLopis: Es troben que 
tanquen l’única sucursal de La Caixa del 
barri. Actualment, tenen 1.000 firmes 
perquè no la tanquin. Demana que com 
Ajuntament els recolzin i demana on 
poden portar les firmes.Si cal cridaran a la 
TV. 
Diu que se senten abandonades i reclama 
el tema del nom Taxonera com a únic nom 
vàlid per al barri . 

Regidora: està absolutament d’acord i 
l’Ajuntament en aquests moments té 
establert un programa on ubicar caixers 
automàtics amb els barris que tenen 
aquests problemes i miraran d’incloure 
el barri de la Taxonera.  

Francisco Azuaga: Viu al carrer Iriarte, 
11 i es troba afectat per les expropiacions 
Taxonera 1. Vol agrair la voluntat i l'interès 
que han tingut en transmetre el cabreig 
dels veïns afectats. Tot i que continua 
tenint els seus dubtes sobre la voluntat 
política real, ja que fa 50 anys que estan 
amb aquest tema.Ja que dubta que la 
comissió d’estudis que està prevista , ho 
veu com una manera de no fer actuacions 
Pensa que la sol.lució seria fàcil i que 
revoquin (anul.lar i rectificar ) la afectació 
d’una vegada per totes . 

Regidora: la voluntat política hi és, però 
l’Ajuntament ha de fer una valoració 
tècnica vàlida, però s’ha de tenir 
paciència. S’està treballant.  



Isabel Noto: També es veu afectada per 
l’expropiació del carrer Iriarte i demana 
justícia. S’han cansat ja de totes les 
promeses i volen voluntat política  

 

Maria Arzona: És veïna, també, del carrer 
Iriarte. Es queixa que l’Ajuntament ho té 
molt fàcil per treure l’afectació, que no li 
costaria res, i donar als habitatges 
afectats la valoració que requereixen. Ja 
és hora que els donin el dret d’edificació 
que els seus habitatges mereixen.  

 

Lluís: De cinc Caixes i Bancs  que tenien 
ara no en quedarà cap. Creu que el seu 
barri és oblidat, per molts canvis que 
s’hagin fet o escales que s’hagin arreglat. 
A part del Banc, fa dies que a un veí li van 
robar la cartera i en anar a denunciar a la 
comissaria dels mossos, van dir-li que 
demànés cita prèvia per fer la cita prèvia . 
Es queixa que és intolerable. 
Per altra banda, als solars de Santa 
Rosalia i voltants (on hi ha el mirador ), 
l’Ajuntament va comunicar que quasi tot 
era de l’Ajuntament i ara comuniquen que 
no. Vol tenir una resposta clara.  
Es queixa que les obres de l’Escola 
Bressol van molt lentes ( només ha vist 3 
operaris que treballaven) , i que haurien 
d’estar finalitzades al juny si volen iniciar 
un nou curs al setembre. 
Tanmateix, esmenta que als pressupostos 
de 2023, al barri de La Taxonera no s’ha 
adjudicat res. 

Regidora: actualment, la inversió del 
barri és de 5 milions i mig d’euros i no 
tots els barris d’Horta-Guinardó poden 
tenir aquest pressupost. La Bòbila és 
prioritària. 

Federico Domínguez: La seva queixa va 
dirigida a la Campa, Parcs i Jardins no 
estan fent res ni cuidant res, doncs, han 
mort més de 20 arbres.  
Per altra banda, les pistes d’atletisme 
estan abandonades i reclama que les 
cuidin. 

Regidora: s’està treballant en una 
solució. 

Diana: proposa fer de la zona del carrer  
Trueba una zona per a vianants  , donada 
la gran afluència de gent. També diu si es 
poden regular els semàfors on hi ha a la 
zona Coll Alentorn i voltants, perquè es 
desesperant el fet de passar un semàfor, i 
tenir que parar en el següent ) , i es que 
aquí quasi no hi ha gent que travessa el 
carrer  

Regidora: el carrer Castellbisbal no es 
podrà solucionar fins que no es facin les 
obres i s’ha de fer contenció de talussos. 
La neteja s’ha fet i es continuarà fent. 



Pilar Fernández: el carrer Santa Rosalia i 
Castellbisbal està ple de terra ( ja que els 
talusos de terra ho es recullen quan es 
desfàn ) 
Per altra banda demana que es faci força 
perquè no treguin la sucursal de La Caixa. 

 

Vanessa: reclama que pintin el pas de 
vianants que es va esborrar entre 
Fastenraht i Mare de Déu del Coll.  
Referent a la Guàrdia Urbana, es queixa 
que no hi ha efectivitat i demana un 
increment d’efectius. 

Regidora: La plantilla de la Guàrdia 
Urbana del districte s’ha incrementat 
amb 36 agents i es renovarà una 
plantilla amb més de 800 agents en tota 
la ciutat. El tema del pas de vianants es 
mirarà i probablement es podrà fer. 

Andreu: reclama que el 2018 es va signar 
un acord per arreglar les escales de Can 
Besora( signat pel secretari : Jordi Casas i 
Mirò ) Aquestes escales continuen en mal 
estat , i condueixen a la nova futura 
Escola Bressol. Comenta que si no es fa 
reparació, hi haurà problemes a l’hora 
d’entrar i sortir de la futura escola.i el 
projecte està redactat del 2018 
 

 

Anna Neira: demana que les escales de 
Santa Gemma siguin reversibles 
mitjançant l’ús d’un botó.  
També esmenta que el tram del carrer 
Cortada, que és per vianants, el paviment 
està quasi sense fer(cap govern ha fet 
res) i demana que s’hi posi solució, ja que 
està brut, deixat i malmès  

Regidora: les escales de Santa Gemma 
no es poden fer de doble direcció, però 
no es descarta en un futur.  

Rafael: proposa posar una paret de 
formigó al carrer Iriarte, ja que per culpa 
dels canals i la inclinació entra tota l’aigua 
a casa seva. També reclama que s’arregli 
l’àlber(arbre), ja que és un arbre que ha 
crescut molt i és perillós.   
 

 

La Sra Isabel Noto entrega un manifest reclamant que s’acceleri  el canvi de nom del 
barri de la Taxonera . 
 
La regidora dona per conclosa la sessió a les 21:45 h. 
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=IUEgbJWPpZw&t=1563s 


